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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor és milyen eljárások indultak a villánykövesdi 
hotelprojekt miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Évek óta működnie kellene a Villánykövesd határában uniós támogatásból épített szállodának, 
mégis évek óta befejezetlenül, üresen áll. A beruházásra több mint 780 millió forint uniós 
támogatást nyert a kivitelező cég.

2023. június 25. vasárnapi közleménye szerint „a projekttel szemben már korábban is állapítottak 
meg szabálytalanságot, amely a támogatás egy részének visszafizetésével járt”, a legutóbbi eljárás 
eredménye alapján pedig a teljes 782 milliós támogatási összeget visszakövetelik.

Pontosan mikor és milyen eljárások indultak a villánykövesdi hotelprojekt miatt?

Mikor zárultak le az eljárások?

Mikor zárultak le azok az eljárások, ami alapján előbb a támogatás egy részét, majd az egészét 
vissza kellene fizetnie a kivitelező cégnek?

Eddig mekkora összeg került visszafizetésre?

Visszafizetésre került már a 782 millió forintos támogatás a kormány felé? Abban az esetben, ha 
igen: hol lehet elérni az erről szóló adatokat? Abban az esetben, ha nem került visszafizetésre: mi a 
késlekedés oka?

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:



dr. Hadházy Ákos
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